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Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 

Από το υπ’ αριθμ.9/ 2019 πρακτικό Συνεδρίασης της 

Δημοτικής Επιτροπής Διαβούλευσης Δήμου Βέροιας 
 

Σήμερα στην Βέροια στις 24-12-2019, ημέρα Τρίτη και ώρα 9:30, συνήλθε σε Τακτική 

Συνεδρίαση η Δημοτική Επιτροπή Διαβούλευσης του Δήμου, στην αίθουσα συνεδριάσεων του 

Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με 

ημερομηνία 12-12-2019 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου, που δημοσιεύτηκε και επιδόθηκε σε 

όλα τα μέλη σύμφωνα με το άρθρο 76 του Ν.3852/2010 «Νέα Αρχιτεκτονική της Αυτοδιοίκησης 

και της Αποκεντρωμένης Διοίκησης – Πρόγραμμα Καλλικράτης». 

 Διαπιστώθηκε ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, όπως ορίζει το αρθ.76 του Ν. 3852/2010 και σε 

σύνολο 35 μελών βρέθηκαν παρόντα 21 μέλη (φορείς:19 μέλη, Δημότες:2 μέλη). 
 

 Παρόντες  Απόντες 

1 Δημήτριος Πυρινός,  

Αντιπρόεδρος Δ.Σ. 

1 Αριστομένης Λαζαρίδης, 

Πρόεδρος Δ.Σ.  

 Φορείς  Φορείς 

2 Κωνσταντίνος Κύρτσης 2 Μαρία Καμπράνη 

3 Λεωνίδας Γαϊτανάκης 3 Θεοφάνης Κουτρουλιάς 

4 Καλλιόπη Παπαοικονόμου 4 Βαρβάρα Σταυροπούλου 

5 Ελένη Ατσάλου 5 Μαυρουδής Ιωαννίδης 

6 Αθηνά Πλιάτσικα - Τσιπουρίδου 6 Κωνσταντίνος Δομανόπουλος 

7 Νικόλαος Μπαϊρακταρης 7 Μιχαήλ Τζαφεροπούλος 

8 Λάζαρος Ασλανίδης  Δημότες 

9 Ιωάννης Μπλατσιώτης 8 Ιωάννης Γαλίκας 

10 Μιλτιάδης Νικολαΐδης 9 Ιωάννης Καπανίδης 

11 Χαράλαμπος Καπουρτίδης 10 Βηθλεέμ Μαυροματίδου  

12 Κωνσταντίνος Δάρλας 11 Χριστίνα Οβεζικ 

13 Ελένη Κουπίδου 12 Σοφία Παπά 

14 Παρασκευή Παυλίδου 13 Αντώνιος Τολιόπουλος 

15 Ιωάννης Σιδηρόπουλος      14 Παναγιώτης Φουρνιάδης 

16 Κωνσταντίνος Παλουκίδης   

17 Ηλίας Γραμματικόπουλος   

18 Παναγιώτης Χατζησάββας        

19 Γρηγόρης  Παπαϊωάννου   

 Δημότες   

20 Δήμητρα Τσερκέζη   

21 Σπύρος Τσιβαλίδης   

 

Αριθμός Απόφασης :  

Π ε ρ ί λ η ψ η 

Πρακτικό συζήτησης επί του 1
ου

  θέματος: Γνωμοδότηση επί του 

προσχεδίου Τεχνικού Προγράμματος Δήμου Βέροιας έτους 2020. 

O Πρόεδρος κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης και έδωσε το λόγο στην Μαρούλα 

Γεωργιάδου, Προϊσταμένη Διεύθυνσης του Δήμου Βέροιας, που αναφέρθηκε αναλυτικά στο 

τεχνικό πρόγραμμα του Δήμου και ενημέρωσε τα μέλη ότι το φετινό πρόγραμμα είναι ενισχυμένο 

οικονομικά από προγράμματα του ΕΣΠΑ από το οποίο αναμένουμε να λάβουμε άλλα δυόμιση 

εκατομμύρια από το σχέδιο βιώσιμης αστικής ανάπτυξης της Βέροιας. 

Πρόεδρος: Υπάρχουν ερωτήσεις, προτάσεις; 
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Α.Πλιάτσικα - Τσιπουρίδου: Δεν ξέρω αν η πρόταση μου έχει να κάνει με τον τεχνικό ή τον 

οικονομικό προϋπολογισμό; Φέτος η πόλη ήταν αστόλιστη και μουντή. Θα θέλαμε αν είναι 

γίνεται στο τεχνικό πρόγραμμα να συμπεριφερθεί μια μελέτη για στολισμό της πόλης. Δυστυχώς 

οι ιδιώτες δεν έχουν την δυνατότητα να στολίζουν τον δρόμο, είχαμε και κάποιες ζημίες. Να γίνει 

μια μελέτη για Χριστουγεννιάτικο στολισμό της πόλης για τα επόμενα Χριστούγεννα. 

Μ.Γεωργιάδου: Είχαμε κάνει μια μεγάλη προμήθεια με φωτισμό led, για τα δεδομένα του Δήμου 

μας, πέρσι. Δεν υπάρχει προμήθεια στολισμού αλλά μπορεί να μπει με τροποποίηση στο 

ενδιάμεσο του χρόνου ώστε να γίνει η προμήθεια. Ο Δήμος αν βρίσκεται καλά αυτήν την στιγμή, 

καλά οικονομικά, κατά την άποψη κάποιων, γιατί ο στολισμός είναι λίγο πιο φτωχός, δεν έγιναν 

κάποιες δράσεις. Σκεφτείτε ότι για παράδειγμα ο Βόλος δίνει 380.000 κάθε χρόνο για τον 

στολισμό. Θεωρώ ότι δεν έχουμε την πολυτέλεια αυτή, μια που έχουμε πολλά έργα υποδομής να 

εκτελέσουμε. Βεβαία αυτό αποτελεί και πολιτική βούληση, εκφράζω την άποψη του υπάλληλου 

που μέσα σε αυτά τα χρόνια έχει διαπιστώσει πως πρέπει να γίνεται η διαχείριση για να φτάσουμε 

στο σημείο να μην χρωστάμε σε κανένα. Να αρχίσουμε από φέτος, θα σας τα πει και ο 

Προϊστάμενος της Διεύθυνσης οικονομικών, να έχουμε μια ευχέρεια, να γίνουν περισσότερα 

πράγματα. Λέγοντας πάντα ότι έχουμε ακόμα προβλήματα σε μεγάλες υποδομές.  

Π.Χατζησάββας: Η νέα σχολική χρονιά που διανύουμε, είναι η πρώτη χρόνια που ο Δήμος 

Βέροιας έχει μπει στην υποχρεωτική εφαρμογή της δίχρονης προσχολικής αγωγής. Αυτό βρήκε 

τους Δήμους απροετοίμαστους και δημιούργησε την ανάγκη για περισσότερα σχολικά κτίρια. Πιο 

συγκεκριμένα στο 5
ο
, 9

ο
 και 12

ο
 Νηπιαγωγεία Βέροιας να χρήζουν άμεσα παρεμβάσεων. Όχι στο 

επίπεδο συντήρησης άλλα στο επίπεδο ενοικίασης και κατασκευής νέων αιθουσών. Να 

διασφαλίσουμε σε αυτό το ευαίσθητο κομμάτι μαθητικού πληθυσμού καλύτερες συνθήκες γιατί οι 

φετινές συνθήκες είναι απαράδεκτες. Προτείνω τόσο στο τεχνικό όσο και στον οικονομικό 

προϋπολογισμό να δοθεί μεγαλύτερη βαρύτητα στην συντήρηση της σχολικής στέγης και  

εξεύρεση νέων αιθουσών, ακόμη και την κατασκευή ενός νέου σχολείου για την πρωτοβάθμια 

εκπαίδευση, να μπουν σε άμεση προτεραιότητα. 

Α.Τσαχουρίδης (Αντιδήμαρχος τεχνικών έργων): Απόλυτη προτεραιότητα μας είναι τα σχολεία. 

Γνωρίζουμε τα προβλήματα όλων των Νηπιαγωγείων κυρίως του 5
ο
 ,9

ο
 και 12

ο
 που αναφέρθηκαν. 

Αντιμετωπίσαμε αρχικά τα θέματα συντήρησης και στόχος μας είναι η ανεύρεση νέων χώρων. 

Είμαστε κοντά στα σχολεία, υπάρχουν πάρα πολλά προβλήματα, τα οποία αντιμετωπίζονται, να 

είστε σίγουρος. Και υπάρχουν προγράμματα που θα γίνουν στη μέση της χρόνιας με ενεργειακές 

αναβαθμίσεις κλπ. 

Μ.Γεωργιάδου: Ο Δήμος καταβάλει προσπάθειες, κάναμε το σχολείο στα Γιοτζαλίκια, 

αποσυμφορίσαμε και φύγαμε από το ενοικιαζόμενο του Τσαλέρα και έχει κι άλλα κατά νου ο 

Δήμος, αλλά οι χώροι για σχολεία είναι συγκεκριμένοι, είναι χωροθετημένοι. Σε κάποιους πρέπει 

να γίνουν απαλλοτριώσεις, πίσω από το γήπεδο έχουμε σχεδόν 3 χρόνια που προσπαθούμε να 

απαλλοτριώσουμε ένα μικρό κομμάτι που απέμεινε για να μπορέσουμε να προχωρήσουμε σε 

διαδικασίες, όπως η έκδοση άδειας, η μελέτη υπάρχει και να εντάξουμε σε κάποιο πρόγραμμα την 

ανέγερση του Νηπιαγωγείου. Είναι δύσκολες οι διαδικασίες, μπορεί να σας μιλήσει και ο κος 

Δήμαρχος για τα σχέδια αυτά. 

Δήμαρχος: Το συγκεκριμένο έργο έχει πάνω από 3 χρόνια, ήμουν αντιδήμαρχος. Αυτό συμβαίνει 

από το 2012 και είμαστε ακόμη στα δικαστήρια για να πληρώσουμε τους ιδιοκτήτες. Αυτή είναι η 

πραγματικότητα.  

Μ.Γεωργιάδου: Όταν χρειάστηκε και να νοικιαστεί κάποιο κτίριο, ο εκπρόσωπος του ΟΣΚ μας 

ρώτησε γιατί δεν ξαναφτιάχνουμε το 2
ο
 Δημοτικό Σχολείο. Του απάντησα ότι θα ήταν ευχής έργο 

να γίνει, αλλά που θα στεγαστούν οι μαθητές κατά την διάρκεια κατασκευής του νέου σχολείου, 

για δύο χρόνια τουλάχιστον; Δεν μπορούμε να νοικιάσουμε πολυκατοικία, υπάρχει γενική 

δυσκολία. Θα πρέπει ο χώρος να είναι κατάλληλος για οποιαδήποτε μεταστέγαση ώστε να 

μπορούμε να επισκευάσουμε ή να αναγείρουμε ένα νέο δικαστήριο. Είναι δύσκολα τα πράγματα, 

αλλά έτσι είναι. Η διοίκηση προσπαθεί για το καλύτερο. 

Πρόεδρος: Υπάρχουν άλλες ερωτήσεις; Όχι. 
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Υπάρχουν άλλες προτάσεις; Όχι. 

Επί του προσχεδίου Τεχνικού Προγράμματος Δήμου Βέροιας έτους 2020, έχουν διατυπωθεί οι 

απόψεις όπως αναφέρονται στη συζήτηση του παρόντος θέματος.  

Περαιώθει η συζήτηση του θέματος. 

 

 

   Ο  Αντιπρόεδρος         ΤΑ ΜΕΛΗ 

 Κωνσταντίνος Κύρτσης 

 Λεωνίδας Γαϊτανάκης 

Δημήτριος Πυρινός Καλλιόπη Παπαοικονόμου 

 Ελένη Ατσάλου 

 Αθηνά Πλιάτσικα - Τσιπουρίδου 

 Νικόλαος Μπαϊρακταρης 

 Λάζαρος Ασλανίδης 

 Ιωάννης Μπλατσιώτης 

 Μιλτιάδης Νικολαΐδης 

 Χαράλαμπος Καπουρτίδης 

 Κωνσταντίνος Δάρλας 

 Ελένη Κουπίδου 

 Παρασκευή Παυλίδου 

 Ιωάννης Σιδηρόπουλος      

 Κωνσταντίνος Παλουκίδης 

 Ηλίας Γραμματικόπουλος 

 Παναγιώτης Χατζησάββας      

 Γρηγόρης  Παπαϊωάννου 

 Δήμητρα Τσερκέζη 

 Σπύρος Τσιβαλίδης 

 

 

Ακριβές Απόσπασμα 

Βέροια 24-12-2019 

Ο Δήμαρχος 

 

 

Κωνσταντίνος  Βοργιαζίδης 
 


